
Zápis ze schůze 

Školské rady Gymnázia, Nový Jičín, p. o. 
Datum konání: 21. 4. 2022 od 16.00 hodin 

Místo konání: ředitelna Gymnázia, Nový Jičín, p. o. 

Přítomni: Mgr. Ondřej Syrovátka, PhDr. Jaromír Radkovský, MBA, 

Ing. Gabriela Grzegorzová, Mgr. Tomáš Sedoník, Mgr. Radovan Jansa 

Nepřítomen: Ing. Martin Kubečka 

 

  

Hlavní body jednání 

1. Zahájení zasedání ředitelem školy Mgr. Zbyňkem Kubičíkem. 

2. Projednání zprávy o činnosti za rok 2021 

Zpráva o činnosti byla přijata bez výhrad - pro 5 hlasů, proti 0, zdrželo se 0. 

3. Různé 

 Informace ředitele školy o přípravě a plánovaném průběhu juniálesu, pozvání členů 

školské rady. 

 Informace ředitele školy o studiu ukrajinských žáků – v současné době studují tři 

ukrajinští žáci, kteří se dobře adaptují. 

 S diskuze vyplynulo, že by bylo potřeba častěji přidávat příspěvky na sociální sítě 

gymnázia, obzvlášť na Instagram. 

4. Shrnutí diskuze 

Školská rada bere na vědomí Zprávu o činnosti příspěvkové organizace za rok 2021. 

 

 

Zapsala: Hana Trutmanová 

Ověřil: Mgr. Ondřej Syrovátka 

 


